
 

 

 

 

 

VENTSPILS VALSTSPILSĒTAS PAŠVALDĪBA 

IZGLĪTĪBAS KOMISIJA 

Jūras iela 36, Ventspils, LV3601, Latvija,  tālr.: 63601224; e-pasts: izglitibas.komisija@ventspils.lv 

 

Ventspilī 

 
2024.gada 17. decembrī          Nr.28 

 

 

Sēdes norises laiks: no plkst. 9:00 – 9:30 

 

Sēdē piedalījās: 

komisijas priekšsēdētājs: A. Grigalis. 

Komisijas locekļi – J. Vītoliņš, I. Buņķe, K. Vāgnere – Davidova, P. Kopmane, O. Mihailovs, 

E.Udodova, D. Korna, L. Priekule. 

 

Sēdē nepiedalījās: - I. Vašuka, K. Boitmane. 

Sēdē pieaicināti: J. Bakanauska, K. Jacevičs, Z. Bite, S. Birziņa. 

 

Sēdi vada: Izglītības komisijas priekšsēdētājs A. Grigalis 

Protokolē:  Izglītības pārvaldes izglītības darba  speciāliste I. Vītola 

 

Sēde norisinās attālināti. 

Ventspils valstspilsētas pašvaldības Izglītības komisijas priekšsēdētājs Andris Grigalis izsaka 

priekšlikumu apstiprināt sekojošu darba kārtību: 

1. Par pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu trim Ventspils 2.pamatskolas pedagogiem. 

2. Par pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu Ventspils 6.vidusskolas pedagogam. 

3. Par grozījumiem Ventspils pilsētas domes 2014.gada 11.aprīļa lēmumā Nr.47 “Par Ventspils 

pilsētas pašvaldības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu”. 

Papildus iekļauts jautājums: 

4. Par J. Jēgera atbrīvošanu no amata. 

Izglītības komisijas locekļi vienbalsīgi nolemj:  

Apstiprināt Izglītības komisijas priekšsēdētāja piedāvāto darba kārtību. 

 

Darba gaita: 

1. Par pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu trim Ventspils 2.pamatskolas pedagogiem. 
Ziņo J. Bakanauska: Par pirmo jautājumu aicināšu ziņot Sintiju Birziņu, jo visi trīs pedagogi ir 

Ventspils 2. pamatskolas darbinieki. Es pēc tam papildināšu. 

Turpina S. Birziņa: Ventspils 2. pamatskola lūdz izskatīt trīs pedagogu iespējas pretendēt uz 

dienesta dzīvokli. Vispirms sākšu ar mūsu skolas sociālo pedagogu Andru Auzu. Darbu mūsu 

skolā uzsāka 2023. gada novembrī, kad skolā ļoti vajadzēja sociālo pedagogu. Andra ļoti aktīvi 

iesaistījusies dažādos atbalstošos pasākumos bērniem, jo skolā mācās gan ukraiņu bērnu, gan  

bērni no “Namiņa”. Viņa ir pirmā uzticības persona, kur bērni griežas pēc padoma, katru rītu 

aprunājās. Vakar skolā notika biedrības r.a. “Siltumnīca” organizēta nodarbība, kur runāja par 

mobingu, saistībā ar ukraiņu bērnu iekļaušanu skolā. Bērni šiem neatkarīgajiem ekspertiem arī 

atzina, ka viņiem ir ļoti labi, ka skolā ir tāds sociālais pedagogs, kur var griezties un izrunāties. 

Sociālais pedagogs katru rītu mēro ceļu no Usmas. Tas tiešām ir tāls ceļa gabals, un tādēļ ir liels 

lūgums atbalstīt dienesta dzīvokļa piešķiršanu. Andrai Auzai būtu nepieciešams divistabu 

dzīvoklis, jo tā ir sanācis, ka Andra audzina arī savu mazdēliņu. Šobrīd viņš mācās Ugāles 
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vidusskolā sestajā klasē. Bet, ja būs kādi citi dzīves pagriezieni noteikti, mazdēlam izvēlēsies 

skolu Ventspils pilsētā. 

Otra skolotāja ir Liene Rancāne, viņa darbu Ventspils 2. pamatskolā sākusi 2021. gada decembrī, 

sākotnēji kā skolotāja palīgs. Dzīvesvieta viņai ir Vārves pagasts, Zūras, un arī mēro ceļu uz darbu 

vai nu ar savu personīgo automašīnu, ko dala ar ģimeni, vai ar autobusu. Bieži ir vakara pasākumi, 

jo divus gadus ir pārņēmusi EKO skolas vadīšanu. Skolotājai ir ģimene, bet bērni ir salīdzinoši 

lieli, un līdz ar to viņai būtu nepieciešams vienistabas dzīvoklis. Liene Rancāne pēc kvalifikācijas 

ir dizains un tehnoloģijas un kultūras vēstures skolotājs, papildus apguvusi 72 stundu kursu par 

iekļaujošo izglītību. Līdz ar to mēs pedagogu pēc skolas vajadzības, iesaistām arī kā pedagoga 

palīgu speciālās izglītības programmas klasēs. 

Trešais pedagogs ir Una Teibe. Ventspils 2. pamatskolā strādā no 2023. gada septembra, kad Ancē 

tika aizvērta skola. Viņa ir sākumskolas skolotāja ar ļoti lielu pieredzi, uz mūsu skolu atnāca ar 

ļoti plašu savu metodisko klāstu. Skolotāja katru dienu ar savu personīgo transportu mēro ceļu no 

Ances. Unai ir arī ģimene, bet bērni ir jau lieli, tāpēc izsaka vēlmi par pusotru istabu dzīvokli. 

Papildina J. Bakanauska: Dzīvokļi minētajām skolotājām pašvaldībai ir ko piedāvāt gan 

vienistabas, gan pusotristabu, gan divistabu. Pedagogi šos dzīvokļus ir jau apskatījuši un remonts 

nav nepieciešams.  

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu Ventspils 2. pamatskolas skolotajām: Andrai Auzai, 

Lienei Rancānei un Unai Teibei. 

 

2. Par pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu Ventspils 6.vidusskolas pedagogam. 

Ziņo Z. Bite: Ventspils 6. vidusskolā kopš 2024. gada 12. augusta strādā skolotāja Liene Klēvere. 

Skolotāja pie mums ir pārnākusi uz pastāvīgu dzīvi no Rīgas. Viņai ir ļoti bagāts darba stāžs - 31 

gad. Viņa ir sākumskolas skolotāja, šobrīd arī mūsu skolā strādā par sākumskolas skolotāju. Vēl 

viņai ir kvalifikācija dizaina un tehnoloģijas skolotāju un kultūras vēstures skolotāja. Kādu laiku 

viņa strādājusi arī par direktora vietnieku audzināšanas darbā. Skolotājai ir divi nepilngadīgi dēli. 

Šobrīd viņa dzīvokli īrē un viņai būtu nepieciešams trīs istabu dzīvoklis. Liene ļoti labi iekļāvusies 

kolektīvā, ar milzīgu entuziasmu ir iesaistījusies skolas dzīvē un mūsu skolai ļoti svarīgs kadrs. 

Lūdzam atbalstīt pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu Lienei Klēverei. 

varēja dzīvokli.  

Papildina J. Bakanauska: Jautājums tika pārrunāts ar Baibu Līdaku, jā, viņa apstiprināja, ka uz 

trīs istabu dzīvokļiem nākas pagaidīt. Iepriekšējā skolotāja, par kuru mēs lēmām vasarā, trīs istabu 

dzīvokli sagaidīja. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt pašvaldības dzīvokļa piešķiršanu Ventspils 6. vidusskolas skolotajai Lienei Klēverei. 

 

3. Par grozījumiem Ventspils pilsētas domes 2014.gada 11.aprīļa lēmumā Nr.47 “Par Ventspils 

pilsētas pašvaldības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu”. 

Ziņo J. Bakanauska: Atbilstoši 1. pielikumam, kurā ir redzams viss apkopojums, ir veikti 

aprēķini atbilstoši metodikai. Pārējos pielikumos ir redzami aprēķini, kur veiktas izmaiņas. 

Izmaiņas skar aktu zāles, kur pieaugums ir aptuveni 30%. Jaunrades nama Lielajai zālei, arī 

semināru zālei un izglītības iestāžu telpu nomām pieaugums ir līdz pat 46%. Pieaugums ir arī 

mūzikas pulciņam (individuālā apmācība), kas ir 6. punkts, kur pašizmaksa ir 40,00 eiro, līdz 

šim bija 22,00 eiro. Te gan jāsaka, ka pedagogs ir izteicis vēlmi, ka pabeigs apmācīt tos 

bērnus, kas ir iesākuši mācīties apgūt klavierspēli, un jaunus bērnus neuzņems. Ja nebūs cits 

pedagogs, iespējams, ka ar laiku pulciņš beigs savu pastāvēšanu. Izmaiņas skar arī interešu 

izglītības pulciņus pilngadīgām personām. 13. punktā aktualizētas nomas izmaksas par 

nometnes izmaksām gan diennakts nometnēm, gan dienas nometnēm, kur ir norādīts 

diapazons no bezmaksas līdz 30 vai līdz 70 eiro. Izmaiņas ir saistītas arī ar telpu nomu, kad 

pie mums ierodas bērni, kas vēlas nakšņot kādā no izglītības iestādēm, pieaugums ir aptuveni 

no 37% līdz 56%. Tirdzniecības automātu vietas nomai kafijas aparātiem, kas ir uzstādīti 

izglītības iestādēs, arī tur ir pieaugums par  67,8%. Pieaugums ir atsevišķām treniņu bāzēm, 

tas ir, BMX ziemas treniņbāzei un airēšanas bāzei “Dampeļi”. Pielikumos atsevišķām 
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pozīcijām esam iekļāvuši aktuālo pakalpojuma cenu kāda tā ir citur bez PVN, kuras bija 

iespējams atrast dažādu domes lēmumos vai arī citādi iegūta informācija, sadarbojoties.  

Jautā J. Vītoliņš: Vai šie jaunie tarifi stāsies spēkā no 1. janvāra? 

Atbild J. Bakanauska: Jaunie tarifi stāsies spēkā, kad būs pieņemts, un mēnesi iepriekš 

jābrīdina.  

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt grozījumus Ventspils pilsētas domes 2014.gada 11.aprīļa lēmumā Nr.47 “Par Ventspils 

pilsētas pašvaldības iestāžu maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu”. 

 

Papildus iekļauts jautājums: 

4. Par J. Jēgera atbrīvošanu no amata. 

Ziņo J. Bakanauska: Šī gada 12. decembrī Izglītības pārvaldē tika saņemts Ventspils 2. 

vidusskolas direktora Jāņa Jēgera iesniegums par atbrīvošanu no direktora pienākumu pildīšanas. 

Savā iesniegumā viņš ir izteicis vēlēšanos izbeigt darba tiesiskās attiecības savstarpēji vienojoties. 

Tā kā iesniegums ir saņemts 12. decembrī, tad pēc likuma viņam būtu jāatstrādā mēnesis, bet mēs 

noslēdzām vienošanos, ka darba tiesiskās attiecības tiek izbeigtas 28. decembrī, abām pusēm 

abpusēji vienojoties. Lūdzam akceptēt direktora izvēli, izbeigt darba tiesiskās attiecības. 

Turpinās diskusijas, viedokļi un jautājumi: A. Grigalis, J. Bakanauska, O. Mihailovs, 

J.Vītoliņš, K. Vāgnere – Davidova, P. Kopmane. 

 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt J. Jēgera atbrīvošanu no amata. 

 

 

 

Komisijas priekšsēdētājs      A. Grigalis 

 

 

Protokolētājs                                I. Vītola 

 

 

 

 

 

 


